
 

 

ΠΑΣΟΚ-ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 13 Μαΐου 2024 

 

ΠΡΟΣ: Τον Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 

ΘΕΜΑ: «Προκλητική σιωπή του Υπουργείου Προστασίας του Πολίτη 

στις επείγουσες ανάγκες αστυνόμευσης των Δήμων Βάρης-Βούλας-

Βουλιαγμένης και Παλλήνης της Ανατολικής Αττικής» 

 

Αξιότιμε κ. Υπουργέ 

Στις 20 Δεκεμβρίου κατέθεσα προς το Υπουργείο σας την υπ.αριθμ. 2341 

ερώτηση για τις μείζονες ελλείψεις αστυνόμευσης που προκύπτουν στο Δήμο 

Παλλήνης της Ανατολικής Αττικής. Μέχρι σήμερα το Υπουργείο δεν έδωσε την 

παραμικρή απάντηση. 

Στις 31 Ιανουαρίου 2024 κατέθεσε προς το Υπουργείο την υπ.αριθμ. 2947 

ερώτηση για αντίστοιχο έλλειμμα αστυνόμευσης που αντιμετωπίζει ο Δήμος 

Βάρης-Βούλας-Βουλιαγμένης. Και σε αυτή την ερώτηση το Υπουργείο σας 

επέλεξε να μην δώσει την παραμικρή απάντηση μέχρι σήμερα. 

Από τον Σεπτέμβριο του 2023 έχω καταθέσει σειρά ερωτήσεων για την 

αστυνόμευση των δήμων Μαραθώνα, Αρτέμιδας, Αχαρνών, Παλλήνης, Βάρης-

Βούλας-Βουλιαγμένης, Ωρωπού, Σαρωνικού. Κοινός τόπος όλων αυτών των 

ερωτήσεων αποτελεί τόσο ο λανθασμένος σχεδιασμός του Π.Δ. 7/2017 (ΦΕΚ Α’ 

14) που επέβαλλε συγχωνεύσεις Αστυνομικών Τμημάτων στους δήμους της 
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Ανατολικής Αττικής, όσο και η σταθερή υστέρηση σε αστυνομικό προσωπικό 

και σε διαθέσιμα μέσα για τη διενέργεια περιπολιών. 

Επειδή ο κοινοβουλευτικός έλεγχος στα πεπραγμένα της κυβέρνησης είναι 

πυλώνας λογοδοσίας σε μία Δημοκρατία. 

Επειδή το επίπεδο αστυνόμευσης της Ανατολικής Αττικής δεν ανταποκρίνεται 

τόσο ως προς την γεωγραφική της έκταση, όσο και ως προς τη δημογραφική 

της δυναμική, με αποτέλεσμα να πλήττεται καθοριστικά το αίσθημα ασφάλειας 

των πολιτών. 

Ερωτάσθε κ. Υπουργέ 

1. Στο πλαίσιο ευρύτερης οργανωτικής αναδιάταξης των αστυνομικών 

υπηρεσιών, προσανατολίζεται το Υπουργείο σας στην επαναφορά 

λειτουργίας των συγχωνευμένων αστυνομικών τμημάτων στην 

Ανατολική Αττική;  

2. Ποια συγκεκριμένα μέτρα ενίσχυσης με αστυνομικό προσωπικό και 

αστυνομικά μέσα έχουν ληφθεί μέχρι σήμερα για την αστυνόμευση των 

Δήμων της Ανατολικής Αττικής;  

 

Ο ερωτών βουλευτής 

Μανώλης Χριστοδουλάκης 

 

 




